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Abstract

        
Endogenous psychoses are pathological disorders of time sensation. Disorders generally classified as,,mental insanity", ,,mental illness" or ,,psychoses" are disorders involving time. The mind can become derailed or go astray on the lines of time consciousness. Mental and biological life are inseparably interlinked on the basis of time, and will be apprehended by perception and experience as a uniform structure within the co-ordinates of space and time. In this manner, the ,,Body and Soul" problem loses the character of an insoluble riddle.


      
        
Zusammenfassung

        
Bei endogenen Psychosen handelt es sich um pathologische ZeitStörungen. ,, G e i s t e s k r a n k h e i t e n " s i n d Z e i t k r a n k h e i t e n. Auf den Schienen der Zeitlichkeit kann die Seele aus sich heraus verirren. Auf der Basis der Zeit sind psychisches und biologisches Leben unlösbar miteinander verbunden und öffnen sich als einheitliche Zeitgestalt der Wahr-nehmung und Erfahrung. Damit verliert das Leib-Seele- Problem seinen irrationalen, unlösbaren Charakter.
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